

Little Red ဖဲကြိုးများ



ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍ သင်သည်ဘာသာစကားကို ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်ပါက info@angp.co.za သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ

တနင်္ဂနွေနေ့မနက်ခင်းမှာလီဆိုသို့ကိုအသစ်ရောက်လာတဲ့အချိန်မှာတောင့်တန်းတစ်ရွာကိုကျွန်တော်ထွက်သွားခဲ့တယ်။ ရွာထဲကိုရောက်တော့ကြက်တစ်ကောင်နဲ့ကြက် ၁၂
ကောင်ပြေးလာတာသတိပြုမိခဲ့တယ်။ ကြက်ကလေးငယ်တိုင်းတွင်အနီရောင်ဖဲကြိုးအနည်းငယ်ရှိပြီးအတောင်ငယ်များနောက်ကွယ်တွင်ကျောဘက်တွင်ကပ်ထားသည်။ ကြက်ကလေးငယ်များသည်သူတို့၏နောက်ကျောပေါ်မှဖဲကြိုးများနှင့်အတူလှည့်ပတ်နေကြသည်ကိုမြင်ရခြင်းသည်အလွန်ရယ်စရာကောင်းလှသည်။ ဒါကကြက်တွေဘာကြောင့်ဖဲကြိုးတွေ

တ်တာလဲဆိုတာကိုကြက်ပိုင်ရှင်ဆီကနေငါ့ကိုမေးမြန်းခဲ့တယ်။ "

သူတို့ကိုဟောတွေ့ဖမ်းဆီးတာကိုကာကွယ်ဖို့ဆိုတာမင်းမသိဘူးလား" ပိုင်ရှင်ကိုမေးခွန်းထုတ်ခဲ့သည် သူကကျွန်တော့်ကိုသူပြောတာကဒီရှင်းလင်းပြီးသစ်သားမရှိတဲ့တိုင်းပြည်မှာကြက်တွေကိုကာကွယ်မှုမရှိတဲ့အတွက်အနီးအနားကတောင်ကုန်းတွေပေါ်မှာဟောတွေ့စီးပြီးကြက်တစ်ကောင်ကိုတစ်ကောင်ပြီးတစ်ယောက်ခေါ်သွားလိမ့်မယ်၊

ဒါပေမဲ့သူတို့ကကျောနီကြိုးကိုချည်ထားရင်သူတို့ကမထိခိုက်ဘူး ။

ဒီကိစ္စနဲ့ပတ်သက်ပြီးကျွန်တော်နက်နက်ရှိုင်းရှိုင်းတွေးတောဆင်ခြင်ခဲ့ပြီး၊ ကျွန်ုပ်ဟောပြောရမည့်ဘုရားရှိခိုးကျောင်းကိုသွားစဉ်တနင်္ဂနွေမနက်မှာဘုရားသခင်ကကျွန်ုပ်အားတရားဟောချက်ပေးတယ်လို့ခံစားရတယ်။

ဒါပေမဲ့မဟောခင်အသင်းတော်ကိုမေးကြည့်တော့အနီရောင်ဖဲကြိုးလေးတွေကကြက်ငယ်လေးတွေကိုဟောကင်းဒါမှမဟုတ်တခြားတောရိုင်းငှက်တွေရဲ့မဖမ်းဆီးနိုင်အောင်ကာကွယ်ပေးတာမှန်သလားလို့ကျွန်တော်မေးခဲ့တယ်။

မျောက်ကနီသည်ဖဲကြိုးနီဝတ်ထားသည့်ကြက်သားကိုဘယ်တော့မျှမယူခဲ့ဟုသူတို့ကကျွန်ုပ်အားစိတ်ချစေခဲ့သည်။ အကယ်၍ အနီရောင်ဖဲကြိုးများသည်ကြက်ဆယ်ကောင်၏နောက်ကျောနှင့်ကြိုးတစ်ချောင်းတွင်အနီရောင်ဖဲကြိုးနီများမပါရှိပါကဟောကင်းသည်မျော။ မျောမဲ့ကြက်သားကိုအခြားသူများထံမှယူသွားလိမ့်မည်ဟုကျွန်ုပ်ကိုလည်းပြောခဲ့သည်။ အဲဒါကခရစ်ယာန်တွေအနေနဲ့ယေရှုခရစ်ရဲ့အသွေးတော်အောက်မှာကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ကာကွယ်မှုအကြောင်းပြောဖို့အားပေးတယ်။

postsသရေလအမျိုးသားများသည်တံခါးတိုင်ပေါ်ဖြန်းထားသောသိုးသငယ်၏အသွေးအားဖြင့်theသရေလအမျိုးသားများအားဖျက်ဆီးသူထံမှကာကွယ်သကဲ့သို့ကျွန်ုပ်တို့သည်ခရစ်တော်၏အသွေးတော်အားဖြင့်

လည်းကာကွယ်ပေးသည်။ ယေရိခေါမြို့ပြည့်တန်ဆာရာခပ်နှင့်သူ၏ဖခင်၏အိမ်သူအိမ်သားများနှင့်သူမများအားလုံးသည်ပြတင်းပေါက်အပြင်ဘက်တွယ်ကပ်ထားသောကြိုးနီမှတဆင့်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခံခဲ့ရသည်။ အပြစ်တရားမှကျွန်ုပ်တို့ကိုစင်ကြယ်စေသောယေရှုခရစ်၏အသွေးတော် (၁ ယော ၁ ၀း ၇)

မာရ်နတ်တည်းဟူသောကြီးမားသောဘေးဥပဒ်မှကျွန်ုပ်တို့ကိုကာကွယ်နိုင်သည်မှာအမှန်ပင်။ အမှန်မှာ၎င်းသည်စုန်းကဝေနှင့်နတ်ဆိုးတန်ခိုးအားလုံး၏တစ်ခုတည်းသောစစ်မှန်သောကာကွယ်မှုဖြစ်သည်။ ခုနှစ်တွင် ဗြာဒိကျ 12:11 ကြောင့်ပြောပါတယ် -

"သူတို့ကသိုးသငယ်၏သွေးတို့ကသူတို့ကိုကြွေးကြော်ထားတဲ့အမှန်တရားအားဖြင့်သူ့ကိုကျော်အောင်ခြင်းအနိုင်ရ"

။ သခင်ယေရှု၏အသွေးတော်အားအကာအကွယ်ပေးသောတန်ခိုးတော်ကိုဆန့်ကျင်။

တန်ခိုးအကြီးဆုံးနတ်ဝိဇ္ဇာဆရာများနှင့်မကောင်းသောအင်အားစုများ၏တိုက်ခိုက်မှုများသည်နှစ်ပေါင်း ၄၀ တာ ၀ န်ထမ်းဆောင်စဉ်ကာလအတွင်းကျွန်ုပ်ကြုံတွေ့ခဲ့ရသည်။

ကျွဲနွားသည်ကျော၌အနီရောင်ဖဲကြိုးမရှိသောသူကိုအခြားသူများထံမှရယူနိုင်ခြင်းသည်ကယ်တင်ခြင်းသည်ကိုယ်ရေးကိုယ်တာကိစ္စဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ဖခင်၊ အမေ၊ အစ်ကို၊ အစ်မများကိုကယ်တင်ခြင်းသည်မလုံလောက်ပါ။ လူတစ် ဦး

စီသည်သူကိုယ်တိုင်ယေရှုခရစ်၏အသွေးတော်အောက်၌ရှိသည်ကိုသူ့ကိုယ်တိုင်သိထားရမည်။ ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသည့်ဤအနီရောင်ဖဲကြိုးများသည်နေရောင်ခြည်ဖြာထွက်သောအခါအရောင်များသည်မီးခိုးရောင်ဖြစ်လာလိမ့်မည်။ ထို့ကြောင့် အကယ်၍

ဖဲကြိုးများကိုအနီရောင်များဖြင့်အစားထိုးမခံရပါကဟော့ကင်းသည်ဆင်းလာပြီး ဖဲကြိုးများကြားမှကြက်များကို ကိုင်ထားလိမ့်မည် ။ ဤအရာ

သည်ယေရှုခရစ်၏အသွေးတော်အားဖြင့်စင်ကြယ်အောင်ပြုပြီးမေ့ပျောက်သောအတွေ့အကြုံဖြစ်လာရန်မလုံလောက်ကြောင်းပြသသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည်ခရစ်တော်၏အသွေးတော်အားဖြင့်စင်ကြယ်သည်ကို၎င်း၊ အမြဲကာကွယ်ပေးနေသည်ကိုကျွန်ုပ်တို့သိရမည်။ သင်၏အပြစ်များကိုခွင့်မလွှတ်နိုင်လျှင်၊

သင်၏နှလုံးသားကိုယေရှုခရစ်၏အသွေးတော်အားဖြင့်မသန့်ရှင်းလျှင်၊ ကြီးစွာသောဟော့ကင်း၊

မာရ်နတ်သည်သင့်ကိုသေချာစွာကိုင်စွဲလိမ့်မည်။ ထို့ကြောင့်ယေရှုထံ တော်သို့ပြေး။ သင်၏အပြစ်များအားလုံးကိုသူ့ထံဝန်ချပါ။ “

ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကိုဘုရားသခင်အား ဝန်ချတောင်းပန်ပါက၊

သူသည်ကတိတော်အတိုင်းပြုပြီးမှန်ရာကိုပြုလုပ်ပါလိမ့်မည်။ ကျွန်ုပ်တို့အပြစ်များကိုခွင့်လွှတ်ပြီးအမှားများအားလုံးမှကင်းစင်စေလိမ့်

မည်။ “ (၁ ယော ၁ ၊ ၉) ” ယေရှု၏အသွေးတော်သည်၊

သားတော်၏အသွေးတော်အားဖြင့်ငါတို့အပြစ်ရှိသမျှကိုဆေးကြော တော်မူ၏” (၁ ယော ၁ ၊ ၇)။

အပြစ်၏တန်ခိုးနှင့်လွှမ်းမိုးမှုကိုကျွန်ုပ်တို့အားကယ်တင်ပေးသည်။ အနီရောင်ဖဲကြိုးလေးများကိုစွဲမြဲထားသည်။

ဘုရားသခင်ပေးတော်မူသောဆုတောင်းခြင်းအတောင်ပံများကိုတောင်ပံ များကသတိရစေသည် “

ထာဝရဘုရားကိုခိုလှုံသောသူတို့သည်သူတို့၏ခွန်အားကိုပြန်ရကြလိမ့်မည်။ ရွှေလင်းတကဲ့သို့မိမိတို့အတောင်ကိုအသစ်ပြုပြင်ကြလိမ့်မည်။ ” (ဟေရှာယ ၄၀

၃၁) သခင်ယေရှုခရစ်တော်ကိုယုံကြည်ကြောင်းသည်ကျွန်ုပ်တို့၏ဆု တောင်းချက်များနှင့်အတူတကွလုပ်ဆောင်ရမည်ဟုဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။ ဆိုလိုသည်မှာကျွန်ုပ်တို့သည်ဘုရားသခင်ထံကျွန်ုပ်တို့အားအပြစ်မှသန့်စ

င်ရန်နှင့်သူ၏အသွေးတော်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန်ဆုတောင်းခြင်း၌မိမိကိုယ်ကိုအပ်နှံရန်လိုသည်။

အစိမ်းရောင်အနည်းငယ်သို့မဟုတ်အပြာရောင်ဖဲကြိုးသည်အနီရောင်ကဲ့သို့အကာအကွယ်ရှိသလားဟုတစ်စုံတစ် ဦး ကမေးမြန်းခဲ့သည်။
ကျွန်ုပ်တုန့်ပြန်ခဲ့ရသည်မှာကျွန်ုပ်တို့၏ကိုယ်ပိုင်လုပ်ရပ်များ၊
လူ့အမြင်အကြည့်ကောင်းလျှင်၊ မာရ်နတ်။ (ဟေရှာယ ၆၄ ဝး ၆)

နိဂုံးချုပ်အနေဖြင့်လွန်ခဲ့သောအနှစ် ၄၀
အတွင်းကာကွယ်ရေးအတွက်အနီရောင်ဖဲကြိုးလေးတစ်ခုရှိသောကြက်တစ်ကောင်သည်ကြက်တစ်ကောင်ယူနေသည်ကိုတစ်ခါမျှမကြားဖူးပါ။
ယေရှုခရစ်၏အသွေးတော်အားဖြင့်သူတို့သည်ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်နေချိန်တွင်မာရ်နတ်မှအောင်နိုင်သောဘုရားသခင်၏ကလေးငယ်ကိုကျွန်ုပ်မမြင်ပါ။

JR Gschwend

သင်သည်ခရစ်တော်၌ကယ်တင်ခြင်းကိုရရှိပြီးသို့မဟုတ်ကျွန်ုပ်တို့၏ခရစ်ဝင်ကျမ်းစာစောင်များမှတစ်ဆင့်ကောင်းချီးခံစားခဲ့ရပါက ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့အားအသိပေးပါ။ ငါတို့သည်သင်တို့နှင့်အတူဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကိုချီးမွမ်းပြီး၊ ဘာသာစကားပေါင်း ၅၄၀ ကျော်ဖြင့်အခမဲ့ခရစ်ဝင်ကျမ်းစာစောင်များ၊ စာအုပ်များနှင့်ဝေစာများအတွက် -

E-MAIL: info@angp.co.za
လူမျိုးအားလုံးခရစ်ဝင်ကျမ်းစာထုတ်ဝေသူများ
PO Box 2191, PRETORIA, 0001, RSA

(အလှူငွေများဖြင့်ငွေကြေးထောက်ပံ့သောospelဝံဂေလိတရားစာပေမစ်
ရှင်)

(Reg ၂ အမှတ် 1961/001798/08

This Gospel tract was translated with a computer. If you
can correct or improve the language, please contact the
office on info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08